
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 17. August 2023
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 19:00
Sted: Hos MA

Tilstede: Martin Almosetoft (MA, formand), Lars Jakobsen (LJ, kasserer), Lars Grupe (LG,
næstformand), Bettina Frandsen (BF, medlem), Simon Hoff Kunze (SHK, sekretær)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Møns Bank
Foreningskonto 376.407,07
Vejfondskonto 219.461,77
Bådebrolaug 86.333,40

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
Se punkt 3 under øvrige sager.

3. Nyt fra Pumpelauget
Intet nyt.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Intet nyt.

5. Nyt fra Digelauget
Der henvises til laugets egen hjemmeside - www.enødigelaug.dk
Se punkt 2 under øvrige sager.

6. Nyt fra Vejudvalget
Der vil blive foretaget rabatafhøvling enkelte steder hvor der ophober sig vand
på vejen.

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/


ØVRIGE SAGER

1. Fartdæmpende foranstaltninger
Der blev i forrige referat opfordret til, at eventuelt interesserede i en
arbejdsgruppe vedr. fartdæmpende foranstaltninger kunne henvende sig
senest d. 1. august. Bestyrelsen har ikke modtaget nogen henvendelser.
Arbejdsgruppen vil blive tilføjet til foreningens hjemmeside ligesom de øvrige
udvalg og der vil snarest blive afholdt et møde i udvalget.
Bestyrelsen har været i dialog med en mulig leverandør af en løsning og der
vil så vidt muligt blive afholdt et møde i september.

2. Diget
Bestyrelsen rykker Digelauget for besvarelse af bestyrelsens henvendelse om
udførelsen af diget ved brandbæltet mellem R179 og R180.

Formanden besvarer henvendelser fra R181.

Bestyrelsen ønsker at henlede opmærksomheden på, at der max. må slås
græs på fællesarealerne i et omfang af 1,5 meter fra egen grund jf. det på
generalforsamlingen vedtagne “Nabo- og områdehensyn”.
Derudover at der ikke må opsættes “Privat, ingen adgang”-skilte på
fællesarealerne.

3. Opsamling på markvandring og møde vedr. slåning af rørskov
Notat fra markvandring og møde om rørskov er sendt til Michael Krogh, som
er bedt om at besvare de tidligere fremsendte spørgsmål eller alternativt
godkende notatet forud for bestyrelsesmødet den 17/8. Vi har desværre ikke
modtaget tilbagemelding fra Michael Krogh forud for mødet.
Notatet i dets nuværende form vil blive lagt på foreningens hjemmeside under
Det Grønne Udvalg.

Bestyrelsen tilslutter sig forslag fra Det Grønne Udvalg om at nedsætte en
arbejdsgruppe vedr. naturplejeplan for rørskov og engarealer ved
Reedtzholmvej. Arbejdsgruppen bør bestå af 5-6 medlemmer der geografisk
bredest muligt repræsenterer foreningens medlemmer. Der vil også være
deltagelse fra bestyrelsen.
Interesserede bedes pr. mail henvende sig til bestyrelsen inden 1.9.2023.

Biolog Michael Krogh fra Næstved Kommune tilknyttes arbejdsgruppen som
faglig rådgiver.



Næstved Kommune ansøges om midlertidig dispensation for forbuddet mod
rørskovs-høslæt udfor området R 58, R69-72, R81-82 og området R181-183,
idet disse to sammenhængende områder har været slået i en årrække.
Dispensationen søges med varighed frem til snarest mulig godkendelse, på
generalforsamlingen, af samlet naturplejeplan for rørskov og strandeng.

Formanden besvarer henvendelse fra R183.

Tidligere påtænkt ekstraordinær generalforsamling vedr. rørskov bliver ikke
aktuel.

Michael Krogh har pr. mail den 18/8 godkendt indholdet af notatet.

4. Vedr. oversigtsforhold ved udkørsel fra Reedtzholmvej
Det er fortsat et problem med oversigtsforholdene ved udkørsel fra R197.
Da Grundejerforeningen Reedtzholmgårdens formand nu har solgt sin
ejendom, Enø Kystvej 133 og grunden R196, vil bestyrelsen på ny henvende
sig til Grundejerforeningen Reedtzholmgården.
Gentagne henvendelser til Næstved Kommune har ikke ført noget med sig.

5. Velkomstbrev
Sekræteren sørger for, at velkomstskrivelse lægges i nye medlemmers
postkasse.

NÆSTE MØDE

Mandag d. 18. september kl. 18:30 hos LJ


